
Motion till Fackförbundets ST:s kongress 2024 
 

 

 
Översyn utebliven information 

    
Vi har vid flera tillfällen märkt att information som via mejl skickas från Fackförbundet ST 

inte alltid når tilltänkta målgrupper, t.ex. mejl till förtroendevalda. Jag har i egenskap av 

sekreterare och värvningsansvarig i ST inom SiS flera gånger varit i kontakt med både  

ST Direkt och berörda avsändare i frågan – men fortfarande kvarstår problemen.  

 

Konsekvensen är att alla inte nås av viktig information. T.ex. att förbundet höjde 

medlemsavgifterna från 1 januari 2024 och att medlemsförmåner har tagits bort. Att sitta med 

felaktig information får för oss som är värvningsansvariga konsekvenser när vi försöker värva 

nya medlemmar – vi kan ses som oseriösa och icke trovärdiga. 

 

I kontakten med Förbundet sägs det att det beror på myndigheternas brandväggar. Om det är 

problemet borde inget mejl från Fackförbundet ST nå fram – vilket de gör. 

 

ST inom SiS 

ST inom Kriminalvården  

ST inom Polisen 

yrkar att kongressen prövar vardera att-sats var och en för sig.  

- Att Fackförbundet ST verifierar att e-postadresserna till förtroendevalda stämmer. 

- Att Fackförbundet ST ser över att deras distributionsgrupper är korrekta och innehåller 

rätt e-postadresser. 

- Att Fackförbundet ST gör en översyn av innehållet i mejlutskicken så att de inte 

fastnar i eventuella spam-filter hos mottagaren.  

 

 

 

 

 


